
Sundhedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 30. juni 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BJ
Finder ministeren, at den nuværende ordning med lægekonsulenter i kommu-
nerne på tilfredsstillende vis sikrer borgernes retssikkerhed? Ministeren bedes
endvidere redegøre for, hvordan regeringen vil sikre den enkelte borger en
uvildig sagsbehandling i forhold til revalidering, fleksjob og førtidspension (jf.
DR, 20.06.2011, "Ny sag om kritisabelt arbejde af lægekonsulent") herunder
uddybe, hvad ministeren konkret agter at foretage sig på baggrund af ministe-
rens udtalelse vedrørende lægekonsulenter til DR den 20. juni 2011, der lyder
som følger: ’Og derfor er jeg også villig til at kigge på, om der skal ændres
nogle ting i systemet eller der er tale om en enlig svale.’

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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